
         

Commissie Strategische Opgaven 15 september 2023 

Vragen Wouter Versluijs (D66) over Brief GS van 27 juni 2023 over Consultatieplan Kernenergie - 350231, agendapunt 5 
 

Vragen Commissie Strategische Opgaven Antwoorden  
1. De tijdlijn ''mijlpalen van de besluitvorming'' lijkt enigszins achterhaald. In het 

plan staat dat in juni besluitvorming zou plaatsvinden. Nu dat niet is gebeurd, 
betekend dit dat het hele proces 3 maanden opschuift?  

Het definitieve consultatieplan is door ons college op 20 juni jl. 
vastgesteld en daarna bij brief van 27 juni jl. naar Provinciale 
Staten verzonden. In het voorgelegd concept-consultatieplan aan 
GS, staat vermeld dat dit in juni zal worden vastgesteld. Dit is dus 
op 20 juni jl. daadwerkelijk gebeurd. Er is dus geen sprake van 
vertraging op het vastgestelde plan. 

2. Wat zijn de kosten van het consultatieprogramma?  De kosten voor het consultatieprogramma zijn nog niet bekend, 
omdat het traject nog in de uitvoeringsfase zit. De kosten die voor 
het consultatietraject worden gemaakt bestaan uit inhuur extern 
specialisten/adviseurs voor de begeleiding van het 
consultatietraject. Met name de opzet voor de consultatie van de 
Zeeuwse inwoners en kosten voor communicatieve 
werkzaamheden voor deze activiteit. 

3. Wat is er momenteel overgemaakt van het ministerie van EZK aan de provincie 
om de plannen in goede banen te leiden? Zijn over deze geldstroom afspraken 
gemaakt met de gemeente Borsele? 

Op dit moment zijn er nog geen middelen door het ministerie van 
EZK overgemaakt aan de Provincie Zeeland en de gemeente 
Borsele. Wel hebben we afspraken gemaakt met het ministerie 
over de te vergoeden kosten van Provincie en gemeente. Daarvoor 
hebben Provincie en gemeente gezamenlijk een begroting 
ingediend bij het ministerie. Ambtelijk is overeenstemming over het 
beschikbaar stellen van de middelen en door het ministerie is 
toegezegd dat deze middelen snel beschikbaar worden gesteld. 

 




